
Verslag Jeugdraad 11 februari 2025: 

• Goedkeuring verslag jeugdraad januari 2025 

Verslag goedgekeurd. 

 

• Wat is er geweest? (per vereniging) 
 

Chiro Flurk Everberg 

Chiropolis (film) 

Aspileiding 

3-koningen 

Spaghettirestaurant 

Schaatsen met gewest 

 

JH Den Aap 

Niks 

 

JH Den Uyl 

/ 

 

JH ‘t Excuus 

(Niet aanwezig) 
 

Jojo vzw 

Niks 

 

Chiro Erps-Kwerps 

Film 

Schaatsen met gewest 26/1 

Aspi chiro 

 

Scouts 

Avondvergadering 

Schaatsen 

 

Speelplein 

Voorbereidingsvergadering Krokusvakantie 
 

• Terugkoppeling infrastructuuroverleg 

Scouts nog door te geven: 

Jaarlijks materiaal: wat en hoeveel plaats neemt dat in? 

 

• Tournee General 

Terugbetaling Vision Security: aan alle nodige verenigingen teruggestort. 

 

Volgende editie? 

Rekening houden met: zaterdag 25 oktober is het kaas- en wijnavond van de 

scouts. Chiro Erps-Kwerps heeft hun inleefweek in de week van de dag van de 

jeugdbeweging. 

 



Voorstel: Op de oneven jaren een kleinschaligere activiteit organiseren (bv nacht 

van de jeugdbeweging of een jeugdhuizentocht) 

Op de even jaren Tournee Generale organiseren, dit is een grootschaliger 

evenement en er is meer tijd om dit georganiseerd te krijgen. 

 

Wie wilt er mee organiseren? x 

 

Wanneer / waar volgende editie + algemeen concept: volgende jeugdraad te 

bespreken. 

 

• Jeugdraad-weekend (9-10-11 mei) ⇒ laten weten of je meegaat! 

De (onder)voorzitters zorgen voor een next-level locatie, kleine bijdrage en coole 

activiteit. 

Het weekend heeft als doel: plannen / organiseren / vergaderen. 

 

Wie gaat mee?: x 

 

• Vormingsdag Jeugdraad - Verenigingen, wat willen we dit jaar? 

2023: EHBO-cursus 

2024: geen interesse 

 

Ideeën vorige Jeugdraad: GDPR/Privacy, Tapcursus, Brand-cursus, Pest-

/Probleemgedrag bij jongeren, Licht-/Geluidscursus, Fuifcoach/Evenement 

organiseren … 

 

Nog ideeën? BBQ-cursus 

 

Stemming: voor welke vorming is er het meest interesse? 

- Brandweer-cursus x1 

- BBQ-cursus x1 

- Tapcursus x6 

- Licht en geluid x3 

- Hoe omgaan met pesten x1 

- Evenementen organiseren / fuifcoach x1 

 

➔ Besluit: x bekijkt of dat vorming Fuifcoach & evenementen organiseren in 

combinatie met een tapcursus kan georganiseerd worden. 

 

Wanneer? x kijkt mogelijkheden na. 
 

• Nieuwe activiteiten met ondersteuning van Jeugdraad Kortenberg? (vb.: 

zwerfvuil ophalen, fluo-dag …) 

Doel: Jeugdraad meer in beeld brengen/meer organiseren dan enkel TG ⇒ dichter 

bij de jeugd staan. Dit bereiken door een samenwerking tussen jeugdverenigingen 

(en gemeente). 

 

Ideeën: 

- Zwerfvuil-actie (8-23 maart) → Trekkers: x 

- Fluo-dag 

- Week van de mobiliteit (waarschijnlijk 15-19 september) 



- STRAP-dag (19 september 2025) 

- Dag van de Jeugdbeweging: appels uitdelen aan leerlingen die met 

uniform naar school komen (lagere scholen) (17 oktober 2025) 

- Iets voor individuele jeugd organiseren (wat?) 

- Bakvoetbal-wedstrijd (dit semester al organiseren?) 

- Springkastelenfestival voor jongeren/volwassenen 

- Jenevertocht 

- Jeugdhuizentocht door Kortenberg (of jeugdgebouwentocht) (dit 

semester al organiseren?) → Trekkers: Robbe, Bavo, Jens + Jens 

vraagt wie van ’t Excuus. 

- … 

 

➔ Zwerfvuil-actie en jeugdhuizentocht door Kortenberg gaan verder uitgewerkt 

worden. 

 

Kindergemeenteraad ⇒ Nieuwe kinderburgemeester en schepenen 

Er is een nieuwe kinderburgemeester verkozen voor 2025. Kinderburgemeester x 

wordt opgevolgd door x, leerling van GO! Atheneum De Ring Leuven. Hij behaalde 

138 stemmen van de totale 866 stemmen. 

 

De zes kandidaten die daaropvolgend de meeste stemmen behaalden, zijn verkozen tot 

kinderschepenen. Naast het kinderschepencollege krijgt de kindergemeenteraad ook 

kindergemeenteraadsleden. Zij werden allen verdeeld over zes ‘juniorcommissies’ 

(Welzijn, Mobiliteit, Toerisme, Klimaat & Milieu, Ruimtelijke ordening en Vrije Tijd) 

en bieden hierdoor ondersteuning aan de kinderschepenen.  

 

De kinderschepenen zijn: 

 

Op welke manier kan de Jeugdraad samenwerken met de kindergemeenteraad? 

Stuiterfuif samen organiseren (x kan hiervoor langskomen). 

 

x vraagt na wat de scholen al rond zwerfvuilactie doen en of de directies het zouden 

zien zitten om hier acties rond te doen. 

 

Brainstorm Sintfeest 

Ideeën: 

1) Kasteel van Sinterklaas: 

Inrichten als huis van Sinterklaas en samen met pieten bezoek brengen aan allerlei 

kamers met mogelijke activiteiten. Op het einde bezoek bij Sinterklaas mogelijk. 

Nadien of voordien kan er een pietenparcours georganiseerd worden in het park. 

Jojo heeft dit idee al een aantal jaren geleden uitgewerkt en kan hier mee rond 

nadenken. Eventuele sponsor voor spelmateriaal is Clickx.  

Voorbeeld: Sinterklaaskasteel in Antwerpen met sponsor LEGO 

In Kortenberg zou dit in De Oude Abdij misschien mogelijk zijn? 

 

2) Huis van Sinterklaas. Met speurtocht via standjes van de jeugdverenigingen. Als ze 

de 5 sleutels hebben verzameld, dan krijgen ze toegang tot het huis/kasteel. Jill kan 

hier mee rond nadenken. Locatie in De Venkel? 

 

3) Sinterklaas laten invliegen door een helikopter. 



 

4) De brandweer de pieten van het dak laten halen of de politie hiervoor inschakelen 

(zou in het verleden in school De Regenboog gebeurd zijn). 

 

5) DJ-Sinterklaas op het Dr. V. Dewalsplein waar kinderen en jeugdverenigingen mee 

kunnen komen feesten. 

 

Renovatie Sporthal Erps-Kwerps - advies opmaken 

De plannen worden voorgesteld en de timing wordt overlopen. 

Bij de renovatie wordt er gesproken over polyvalente zaal van Erps-Kwerps om het 

polyvalent gebruik te benadrukken. 

 

Er werd gevraagd aan meerdere adviesraden, waaronder de Jeugdraad, om een advies 

te schrijven over de plannen. 

 

Enkele punten om mee te nemen in het opmaken van het advies: 

- Overdekte fietsstallingen: Dit kan hangjongeren aantrekken; 

- 8-10 minder parkeerplaatsen; 

- In de toogruimte voldoende frigo’s voorzien; 

- Gezamenlijk gebruik door verenigingen van foyer; 

- Nieuwe mobiele toog (kan gebruikt worden bij grote evenementen); 

- Regie-kamer en EHBO-lokaal; 

- Keuken gaat wasstraat bevatten en meer friteuses; 

- Keuken gaat iets groter worden; 

- Met badge-systeem; 

- Kleedkamers niet afsluitbaar, er gaan wel lockers voorzien worden. Ook 

beneden gaan er lockers voorzien worden voor tijdens grote evenementen; 

- Lift: kan momenteel geen brancard in; 

- Raar dat wc’s tussen keuken en foyer is. Wc’s best zo dicht mogelijk tegen de 

ingang plaatsen. Doorgang van keuken naar de foyer is onhandig doordat je 

langs de wc’s moet. Keuken heeft directe toegang tot de zaal, dat is goed. 

- Zicht hebben van de eerste verdieping op de sporthal is leuk – meer natuurlijk 

licht (zonder verblinding voor sporters) is ook positief. 

- Er zal een heel stuk vergroend worden op de parking met een wadi. Geen 

groen op het dak. 

- Nog over na te denken: Hoe opvolging drankverkoop in foyer doen? Systeem 

dient nog praktisch uitgewerkt te worden. 

- Bergingen worden voorzien voor alle sportverenigingen. De berging van Chiro 

Erps-Kwerps dat er momenteel wel is, is niet op de renovatieplannen 

ingetekend. Het volgende werd hieromtrent besproken: 

o De chiro verliest hun berging. Zij hebben heel wat keukenmateriaal 

dat ze moeten kunnen stockeren voor evenementen en op kamp. 

Voor dit materiaal dient er een nieuwe opslagruimte gezocht te 

worden. 

o De chiro vindt het jammer dat er iets is misgelopen in de 

communicatie over de plannen en ze hierover laat op de hoogte zijn 

gebracht; 

o Op dinsdag 28 januari was er een overleg tussen de keukenploeg van 

chiro Erps-Kwerps, de jeugddienst en de schepen van Jeugd. Dit 



overleg is constructief verlopen en er werd benoemd dat er samen 

op zoek zou gegaan worden naar een oplossing. 

o Op woensdag 29 januari was er een infomoment voor alle betrokken 

verenigingen. De Chiro en de keukenploeg waren hier ook 

aanwezig. De boodschap werd opnieuw overgebracht aan de 

gemeentelijke diensten, maar deze keer op een onbeleefde manier 

vanuit de keukenploeg. Zowel de groepsleiding, de jeugddienst en 

de schepen van Jeugd betreuren dit voorval. 

o De mogelijke opties gaan bekeken en onderzocht worden. De chiro 

zal hierbij betrokken worden. 

 

➔ De jeugdverenigingen vragen na bij hun jeugdvereniging of er nog extra 

punten zijn die moeten opgenomen worden in het advies en sturen dit door 

naar Jens. 

 

• !NIEUW! Gemeente-informatie (+ uitleg) 

Terugkoppeling vanuit dienst VT naar jeugdverenigingen 

 

1) Generatie rookvrij (nieuwe regels) ⇒ Jill plaatst OP SOCIALS 

(https://www.kortenberg.be/nieuwe-wet-over-rookvrije-plaatsen-ook-in-onze-

gemeente?utm_source=Nieuwsbrief&utm_medium=E-

mail&utm_campaign=Nieuwsbrief ) 

 

2) Stapscore - project ⇒ deel van ons memorandum ⇒ Jill plaatst OP SOCIALS 

(https://www.kortenberg.be/vrijwilligers-gezocht-voor-stapscore ) 
 

3) Nieuwe wijkinspecteur voor Everberg! (https://www.kortenberg.be/nieuwe-

wijkinspecteur-elien-van-loo-voor-everberg ) 

 

4) Deadline werkingssubsidies adviesraden 15/2! 

Meer info: https://www.kortenberg.be/subsidie-voor-de-ondersteuning-van-de-

adviesraden  
 

5) Oproep drank- en eetstanden Zomer op Stelten 2025: 

• Kortenberg On Stage vindt plaats op vrijdag 27 juni op het Dr. V. De Walsplein.  

• Kortenberg Feest vindt plaats op zondag 6 juli in het Park van de Oude Abdij.  

 

Voor bovenstaande activiteiten wordt er gezocht naar partners voor: 

• Drankenstand: De organisatie voorziet het nodige materiaal voor de stand (tentjes, 

tafels, stoelen, elektriciteit, verlichting). Het opstellen en inrichten van de stand dient 

door de vereniging te gebeuren (drank bestellen, herbruikbare bekers (gemeentelijke 

subsidie mogelijk), koelwagen (gemeentelijke subsidie mogelijk), voorzien van 

materiaal en voldoende personeel,…). Indien meerdere verenigingen interesse 

hebben, wordt er bekeken hoe een samenwerking mogelijk is. De opbrengst is voor 

de vereniging(en). 

• Eetstand: de organisatie voorziet het nodige materiaal voor de stand (tentje, tafels, 

stoelen, elektriciteit, verlichting). Het opstellen en inrichten van de stand, evenals 

het voorzien en het bereiden van het eten, dient door de vereniging te gebeuren. De 

opbrengst is voor de vereniging(en). 
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Voor Kortenberg Feest zou het heel fijn zijn als verenigingen een demonstratie, 

workshop, optreden, ... willen geven. 

 

Interesse? Neem contact op met de dienst Cultuur via cultuur@kortenberg.be of 02 

755 30 70. 

De inschrijvingen lopen af op vrijdag 4 april 2025. 
 

• !NIEUW! Bespreking Kortenberg (vast topic) 

1) Warme oproep naar iedereen: Zet verwarming op 15 graden als jullie niet 

aanwezig zijn. Hou orde in jullie lokalen. 

 

Bij rondgang van het College van Burgemeester en Schepenen in de 

gemeentelijke lokalen werd er opgemerkt dat er een aantal lokalen slordig 

waren: Scouts, Jojo en JH Den Uyl waren proper, Chiro Erps-Kwerps was 

aanvaardbaar, JH ’t Excuus was goed. 

Chiro Flurk was niet vuil, maar dient goed op te ruimen. 

JH Den Aap was Schandalig. Heel veel flesjes, kroonkurken en dergelijke 

overal op de grond.  

 

Per jeugdvereniging zelf een lijst opmaken en aftoetsen met de 

leidingsploeg wat proper en vuil is, zodat er meer duidelijkheid is. 

 

2) Deuren van de scouts blijven bijna wekelijks open staan: concreet 

actieplan hierrond opgemaakt door groepsleiding. 

Aan de scoutslokalen ligt er al enkele maanden een tuinslang van de 

gemeente (of van de werken die op de Colomba-site hebben 

plaatsgevonden).  

 → Laurien geeft dit door aan de uitvoeringsdiensten. 

 

• !NIEUW! Jeugdraad Kortenberg ‘Topic of the month’  

1) Topic december was verenigingswerking. Terugkoppeling: 

Infrastructuur: 

- Gemeentelijke werkplaatsen als opslag. De schepen bekijkt de mogelijkheden; 

- Duidelijk maken van regels van klusjes (wat mogen verenigingen wel/niet zelf 

doen); 

- Sneller respons bij hoogdringende zaken; 

- Jaarlijks subsidiebedrag voor duurzame spullen in lokalen zelf (bv 

vuilbakhouders). 

- Verbeteren voor mindervaliden. 

 

Communicatie met gemeente: 

- Communicatie traag, maar algemeen wel goed. 

 

Subsidies van de verenigingen: 

- Grootschalig jeugdevenementen: €1500 te weinig voor alle jeugdverenigingen; 

- Kuisreglement wordt geen gebruik van gemaakt. 

➔ Kan er aan het geld dat momenteel niet gebruikt wordt een andere invulling 

gegeven worden? Neen. Vooral nagaan welke subsidies interessant en minder 

interessant zijn en nadien het subsidiereglement aanpassen. 

mailto:cultuur@kortenberg.be


- Keuze tussen busvervoer en containervervoer afschaffen en beide opties 

tegelijkertijd mogelijk maken; 

- Bedrag omhoog. 

 

Uitleendienst: 

- Mogelijkheid geven om (kleine) bestelwagens en aanhangwagens te kunnen huren 

bij het gemeentebestuur. 

 

Subsidies evenementen:  

- Per activiteit dat georganiseerd wordt; 

- Nieuwe subsidies voor tijdelijke wc’s te huren; 

- Subsidies voor verenigingen die bijdragen aan goede doelen; 

- Meer publiciteit voor evenementen toelaten op digitale borden en makkelijkere 

ondersteuning hierbij; 

- Eén algemeen contactpersoon of aanspreekpunt; 

 

2) Topic februari wordt verzet naar maart. 

 

• Varia 

o Jaks:  

Voor 20/02 online invulformulier fiksen voor de maand april.  

Zie: https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren 

 

o Reservaties aangevuld? 

Neen, enkel Chiro Erps-Kwerps is in orde. 
 

o Boom aan Chirolokalen Everberg: update 

Het gaat om een beschermde erfgoedboom, namelijk een koningslinde als 

gedenkboom. Recent is er uit de grote beuk vlak achter de Chiro een tak 

uitgescheurd. De Bruine beuk net achter Chiro Flurk vertoont 

verschillende gebreken waardoor er geen garantie meer kan gegeven 

worden op al dan niet takbreuken. Aangezien dit enorme takken zijn vormt 

dit een gevaar voor spelende kinderen. 

 

Al deze bomen zijn in een beginnend stadium van veteraanboom. 

Veteraanbomen hebben een aangepast beheer nodig. Deze bomen staan 

ook op een wetenschappelijke inventaris van erfgoed. 

 

De grond waarop de beuk staat en de beuk zelf dus ook, is eigendom van 

de kerkfabriek. De mogelijkheden rond de boom worden verder 

onderzocht. 

 

o Socials Jeugdraad - Foto per vereniging voor meer zichtbaarheid van 

Jeugdraad. Dit agendapunt wordt verplaatst naar volgende week. 

 

o Volgende Jeugdraad: Dinsdag 3 maart om 19u30 bij scouts. 

 

o Rondje wat komt er + variapunten 
 

Chiro Flurk Everberg 

https://www.kortenberg.be/artikel-infoblad-aanleveren


Winterrestaurant 

 

Variapunt: 2 & 3 mei zou de chiro de jeugdraadtenten willen gebruiken voor de 

Flurkse Feesten. Dit is in orde. 

Variapunt: Hoeveel sleutels voor nieuwe deuren aan materiaalkot? 2 sleutels. 

 

Scouts 

14/2 winterbar jin 

Quiz 

 

Variapunt: Bedankt voor de uitgevoerde werken. Er wordt gekeken naar wat de 

mogelijkheden zijn om het terras te hermaken. 

Variapunt: Is er al meer duidelijkheid over van wie de lokalen zijn? Ja, het gebouw in 

kwestie is van de scouts, maar de grond is van het gemeentebestuur. Wat zijn verder 

stappen? De scouts denkt binnen hun vereniging na of ze zelf de herstellingen aan hun 

gebouw gaan doen of het gebouw overdragen aan het gemeentebestuur. Wordt 

opgevolgd. 

 

Chiro Erps-Kwerps 

15/2 pasta d’amore 

Chirorestaurant 2/3 

 

Variapunt: Zijn er andere verenigingen die een plan hebben rond sancties voor leiding? 

Ja, scouts stuurt dit door. 
 

JH Den Aap 

 14/2 après-ski 

 15/3 glow 
 

Jojo vzw 

Filmavond 

Verjaardagsfeestje 

Grabbelpas 

Cluedo in de bib 

 

Variapunt: Er zijn 3 sleutels (Erik, Shayan en Kasper) van Den Uyl. Overdracht in 

orde brengen. Halfuur voor volgende jeugdraad afspreken voor overdracht. 

 

Variapunt: Vuilzak voor in evenementencontainer: we vinden dit dubbel want we 

betalen ook al voor een afvalcontainer. €2.50 per zak. Vraag om voor de 

jeugdverenigingen de zakken goedkoper te maken. Jeugdraad gaat hier advies rond 

schrijven. 

 

’t Excuus 

Niet aanwezig 

 

Jeugdraad 

/ 

 

JH Den Uyl 



/ 

 

Speelplein 

Vergadering smos voorbereiding 

15/3 speelplein smos-weekend 

 

Jeugddienst: 

Ter info: Laurien heeft de komende twee weken verlof. Bij dringende vragen: 

vrijetijd@kortenberg.be of bellen naar algemeen nummer (02/755.30.70) en vragen 

naar Veerle Cammaerts (Diensthoofd Vrije Tijd). 

 

Volgende jeugdraad:  

3 maart bij Scouts om 19u30! 
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